
Kommunaludvalget

Til: Klima-, energi- og bygningsministeren

Dato: 19. november 2012

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

KOU alm. del

Samrådsspørgsmål E
Kan ministeren oplyse om niveauet for byggesagsgebyrer i kommunerne og
spredningen heraf i byggesager vedr. bygning af nye huse, bl.a. parcelhuse
samt erhvervsbyggeri, herunder udviklingen af disse byggesagsgebyrer siden
år 2000?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Jensen (V).

På udvalgets vegne

Liv Holm Andersen
formand
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